

## 主日学家庭反馈单

所罗门王

第1课

所罗门求智慧

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对你和孩子都会非常有益。



### 所学内容：

在今天的课程中，孩子们学到：敬虔的智慧会造福他人，而不是只为自己谋利。当神的儿女按着祂的旨意寻求时，神就赐给他们真正的智慧。（所用经文：历代志下 1:7-12）



### 牢记神的话语：

得智慧，得聪明的，这人便为有福。 -箴言 3:13 (NIV)

本周里跟孩子多练几次这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文，也会帮助他巩固课堂里所学的内容。



### 建议的亲子活动：

和孩子一起烤一大盘饼干。问问孩子：如果把所有饼干都自己吃掉，是不是有智慧的做法？解释说，如果吃太多饼干会生病，而且把饼干分享给朋友会更好。同样地，我们向神祈求的，也应当是既能造福自己，也能造福他人的事。一起读历代志下1:7-12，并讨论所罗门的请求是如何使神的百姓都得益处的。



### 每天的祷告：

亲爱的主，请赐给我们智慧和聪明，使我们能讨你喜悦、并且造福他人的生活。阿们

# SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

*To parents:*

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



## What We Learned:

In today's lesson, children learned that godly wisdom will benefit others and is not selfserving. God gives His children true wisdom, when they seek it according to His Will. (Scripture used: 2 Chronicles 1:7-12)

## Words to Remember:



**"Blessed are those who find wisdom, those who gain understanding."** Proverbs 3:13 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.



## Suggested Parent/Child Activity:

Bake a big batch of cookies with your child. Ask your child if it would be wise to eat all of the cookies himself/herself. Explain that a person would get sick if he or she ate too many cookies and that it would be better to share the cookies with friends. Likewise, we should ask God for things that will benefit others as well as ourselves. Read 2 Chronicles 1:7-12 and discuss how Solomon's request benefited all God's people.



## Daily Prayer:

Dear Lord, please give us wisdom and understanding, that we may lead lives that please You and benefit others. Amen.